
Internetconsultatie Haas  konijn.  

 

Als jachthouder wil ik graag reageren op de voorgenomen sluiting van de jacht voor haas en konijn.  

Ik ben al meer dan 25 jaar jachthouder in hetzelfde jachtgebied.  

Er is een goede verstandhouding met de grondeigenaren, en in geval van schade (met name kraaien, 

ganzen en vossen) weet men ons te vinden.  

“Voor mijn tijd” werden er ook kleine drijfjachten georganiseerd, maar dat gebeurt nu niet meer.  

Wij jagen voor de voet en laten regelmatig een haas lopen. Wij beoordelen naar geslacht en 

gezondheid of een haas wellicht afgeschoten wordt.  

Er zijn jaren dat de hazenstand wat minder is, dan bejagen wij ook minder. Maar een drastische 

afname is in ons gebied niet waar te nemen.  

Zelf voer ik tellingen uit voor de WBE. Het lijkt mij verstandig dat de haas en het konijn daarin een 

vaste plek krijgen en dat op die manier gemonitord kan worden hoe het met deze diersoort gaat.  

En dat dan ook dat soort  cijfers meegenomen in de beeldvorming rondom aantallen  en inzicht in 

ontwikkeling van de soort.                                                                               

Er zijn in ons jachtgebied vrijwilligers actief voor de vogelbescherming, met name de 

nestbescherming in het voorjaar. Zij zien ook schade door roofvogels en vossen.  

Ik kan mij  niet herinneren dat er ooit amateurvogelaars van SOVON in ons veld hazen hebben geteld.  

Het lijkt logisch om ervanuit te gaan  dat de weidevogelstand en de hazenstand te lijden heeft van 

het op grote schaal tegelijkertijd maaien van grasweiden en van ooievaars,  andere roofvogels en 

vossen. Maar de grote afname die nu wordt verondersteld is ons niet bekend.  

 

Voor konijnen geldt dat de stand zeer afhankelijk is van ziektes. Soms zijn de konijnen jaren weg en 

dan ineens zijn ze er weer en als ze met (te) veel zijn kunnen ze schade aanrichten en is er kans op 

ziekte uitbraak. Dus de jacht op konijnen is gericht op onderhoud en voorkomen dat er teveel 

komen, dit lijdt namelijk tot ziekte en schade aan gewas voor tuinder en boer. Dat het konijn door de 

jacht verdwijnt is een stelling die in ons gebied niet waar te maken is. Konijnen zijn beperkt aanwezig 

en worden alleen bij overlast bejaagd.  

De jagers met hun verenigingen en WBE’s zijn zeer wel in staat de jacht te overzien en cijfers te 

verzamelen. Een opgelegd verbod, niet gebaseerd op ervaringen en tellingen van de professionals, 

doet geen recht aan de inspanningen van de professionals om diersoort in stand te houden of hun 

aantallen te reguleren.  

 

 

 


